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Board Member Election Report 

Monterey Bay Chinese Association（MBCA） 

April 8th， 2023     11:00AM-2:00PM 

First Baptist Church of Monterey 
600 Hawthorne St, Monterey, CA 93940 

A. MBCA’s board member election meeting was held on April 8th, 2023. The meeting was hosted by 
Qiao Zhenlin, chair of the Election Committee. The votes were scrutinized and counted by The 
Scrutiny Committee: Danni Lu, Qian Xiao, Yonghong Chen, and Zhenlin Qiao. 

B. After careful counting of the votes, the Scrutiny Committee revealed the result of newly elected 
board members: Weijiang Zhang, Shanshan Jin, Zhou Xu, Charles Cha, Annie Liu, Yao Chui, Paige 
Sweaney, and Yongling Sun. All newly elected members received over 50 votes. 

C. Dr. Grace Wang made an important speech emphasizing the unity of the Chinese community, 
the mission of MBCA which is to promote Chinese culture, raising the status of Chinese 
community, presenting the excellence of Chinese people, and the unity and friendship among 
people. She will continue to support MBCA and will pass down the torch of support to her 
daughter and grandson in future.  

D. The president of MBCA, Dr. Zhang,  sincerely thanked the Election Committee for their hard work, thanked 
the Scrutiny Committee for their serious work on site, thanked MBCA’s Advisory Committee for their big 
support, thanked the board members: Yue Meng, Heping Xu, Shanshan Jin, Zhou Xu, Charles Cha, Danni Lu, 
Qian Xiao, Yonghong Cheng, Zhenlin Qiao, and Weijiang Zhang, who supported the election day event , and 
thanked all the participating members who supported the 2023 board member election.  

E. The Election Day ended joyfully! 
 

一、2023年 4月 8日 蒙特雷湾华人协会成功举办理事选举大会。选举大会由乔榛林主持，由

计票监票委具体实施。计票监票委主任乔榛林，监委：陆丹尼、肖前、成永宏 

二、经过计票监票委的仔细核查和计算，最后计算出得票人数最多的理事。乔榛林先生在大

会上宣布了选举结果： Weijiang Zhang 张卫江, Shanshan Jin 金珊珊, Zhou Xu 许洲, Weiyuan Cha 查卫

元, Annie Liu  傅万紫,  Yao Chui  谢瑶, Paige Sweaney 黄姗姗, Yongling Sun  孙永玲。每位新当选的理

事都获得了 50张以上的选票。衷心祝贺他们继续或将开始为华协奉献他们的时间/精力/智慧 

三、Dr. Grace Wang, 由她女儿 Amy, 她孙儿 Henry的陪同前来参加选举大会。Grace发表了感

人至深的讲话。她强调了华人团结的重要性和华协的办会宗旨，即促进中华文化的发扬光

大，提高华人的地位，凸显华人的优良传统，团结友爱。她还强调了她支持华协，以及她的

女儿和孙儿作为后备力量继续支持华协的决心！华协衷心地感谢他们！ 

四、华协会长诚挚感谢选委乔榛林、肖前、成永宏、赵波、Peter Liu几个月来的辛勤工，感

谢监委认真负责的工作态度，感谢华协顾问委员会的鼎力支持, 热烈欢迎新当选的八位理事，

感谢华协理事：孟悦、许和平、金珊珊、徐州、查卫元、陆丹尼、肖前、成永宏、乔榛林、

张卫江为此次理事选举做出的贡献, 同时也诚谢积极参与选举的会员的大力支持。 

五、2023华协选举大会在欢声笑语中胜利结束。 
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